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               PROTOKÓŁ Nr VI/2024      

 

z posiedzenia Rady Miasta Łaskarzew odbytego dnia 18 października 2024 roku 

w Urzędzie Miasta Łaskarzew 

 

Stan Rady Miasta – 15 radnych wg. listy   

 

Z udziałem: 

Burmistrz Miasta – A. Tomala 

Sekretarz Miasta  - K. Licbarska 

Skarbnik – K. Gąska 

Radny Powiatu Garwolińskiego – M. Pałyska 

Mieszkańcy 

 

Ad1. 
Przewodnicząca Rady Miasta Łaskarzew Radna Agnieszka Szczypek otworzyła VI Sesję 

Rady Miasta Łaskarzew. Przywitała obecnych gości. 

 

Z uwagi na podjęcie uchwały w trybie pilnym, sesja musiała zostać zwołana o godzinie 14:30. 

 

Brak uwag i pytań.  

 

Ad2. 
Rada Miasta przystąpiła do pkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta odczytała porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad VI Sesji Rady Miasta w Łaskarzewie: 

1. Otwarcie posiedzenia /zalogowanie/. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 

2024 – 2034. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za rok 2024. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w roku 2024. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku 

o dofinansowanie dla zadania pod nazwą „Termomodernizacja szkół i przedszkola na terenie 

Miasta Łaskarzew”. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

9. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

 

Radny Sadkowski zadał pytanie czy Przewodnicząca Rady Miasta czytała protokół z ostatniej 

Sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady Miasta odpowiedziała, że czytała protokół i odbyła rozmawiałę z 

Kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony. 

Sekretarz Miasta powiedziała, że jest jeszcze procedowany wniosek taryfowy, po zakończeniu 

procedowania  zostaną wprowadzone zmiany.  
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Burmistrz Miasta poprosił o zamianę pkt 7 na pkt 5A w porządku obrad - Podjęcie uchwały w 

sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie dla 

zadania pod nazwą „Termomodernizacja szkół i przedszkola na terenie Miasta Łaskarzew”. 

na pkt 5A w porządku obrad. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania przyjęcia porządku po zmianach /uczestniczy 9  

radnych/ 

Za – 9 osób, jednogłośnie 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 

 

Brak uwag i pytań 

 

Ad3. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji 

/uczestniczy  10  radnych/ 

Za – 10 osób, jednogłośnie, 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad4. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 4. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

prognozie Finansowej na lata 2024 – 2034. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwała została obszernie omówiona na 

komisjach połączonych.  

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 10 radnych/ 

Za – 10 osób, jednogłośnie. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad5. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za 

rok 2024. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwała została obszernie omówiona na 

komisjach połączonych.  

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 10  radnych/ 

Za – 10 osób, jednogłośnie. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 0. 
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Brak uwag i pytań. 

 

 

Ad6. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 5a.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia 

do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie dla zadania pod nazwą 

„Termomodernizacja szkół i przedszkola na terenie Miasta Łaskarzew”. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwała została omówiona na komisjach 

połączonych. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 10 radnych/ 

Za – 15 osób, jednogłośnie. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad7. 

 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 6. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w roku 2024. 

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że z uwagi na brak środków na pokrycie wydatków na obiór 

odpadów,  potrzebne jest zwiększenie planu o kwotę 200 000 zł., ale trzeba również podjąć 

uchwałę, że Rada Miasta wyraża zgodę na pokrycie części kosztów z dochodów bieżących 

poza gospodarką odpadową. 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że komisje połączone pozytywnie rozpatrzyły 

uchwałę. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 10 radnych/ 

Za – 9 osób, 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 1. 

 

Radny Głowacki zadał pytanie czym jest spowodowana niedopłata za śmieci. 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, jest to spowodowane zbyt dużą ilością odpadów, 

bilansowanie odpadów nie polega na tym, ile odpadów zostanie zebrane od mieszkańców. 

Dodała, że kwota wydatków przekracza to, jakie wpłaty powinno się otrzymać od 

mieszkańców. 

Radny Głowacki zadał pytanie czy z roku na rok zadłużenie z tytułu opłat za odpady wzrasta 

czy maleje. 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że zadłużenie wzrasta. 

 

Brak uwag i pytań. 
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Ad8.  

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy 

sesjami. 

Burmistrz Miasta odczytał przygotowane przez siebie sprawozdanie z działalności pomiędzy 

sesjami /w załączeniu/: 

 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami 

tj. od 19.09.2024 r. do dnia 18.10.2024 r. 

 

Gospodarka wod.-kan. 

1. Trwają prace nad budową wodociągu na ul. Przychód i modernizacja 4 

przepompownie ścieków. Dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład w 

wysokości 1 mln zł. Wartość zadania wynosi 976 tys. 620,00 zł. 

2. Na bieżąco realizowany jest montaż nowych hydrantów i nowych zasuw 

wodociągowych na ulicach które są lub będą budowane. 

Infrastruktura drogowa  

1. Trwają prace remontowe na ul. Obrońców Łaskarzewa, Partyzantów, Akacjowej, 

Grzybowej 

2. Po raz kolejny ogłoszono postępowanie przetargowe na przebudowę ul. Żytniej. 

Termin składania ofert – 24 października br. 

 

Sport, Infrastruktura sportowa 

1. Hala sportowa – inwestycja w trakcie realizacji, odbywają się cotygodniowe narady 

koordynacyjne, odbyło się spotkanie z projektantem celem zaprojektowania strefy 

odnowy biologicznej, sauny, jacuzzi i zaprojektowania dwukrotnie większej siłowni, 

doprojektowanie WiFi, sieci LAN, okablowania do kamer i alarmu oraz TV. 

2. Ogłoszono postępowanie przetargowe na zadanie pn. ,,Modernizacja podłogi wraz z 

instalacją centralnego ogrzewania w obiekcie sportowym przy ul. Kusocińskiego 10 w 

Łaskarzewie”. Dofinansowanie w ramach programu pod nazwą Mazowiecki 

Instrument Wsparcia Infrastruktury Sportowej „Mazowsze dla sportu”. Termin 

składania ofert 23 października 2024 r. 

Działalność kulturalna i promocja Miasta 

1. Podpisałem umowę z firmą Mir-Bud Renowacja Obiektów Zabytkowych Mirosław 

Włodarczyk na wykonanie zadania pn. ,,Prace remontowo-modernizacyjne w budynku 

letniskowym „Hermanówka”. Dodatkowo, podpisałem umowę na pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego powyższej inwestycji z firmą Kosztorysowanie i 

Nadzory Budowlane Janusz Drewnik. 

2. W DPT Bajka odbyły się warsztaty wokalne z Moniką Szostak - wokalistką, 

uczestniczką programu The Voice of Poland. 

3. DPT Bajka pozyskał dofinansowanie z KPO w kwocie 53 tys. 600 zł na zadanie pn. 

,,Twórczy Łaskarzew - Aktywna Jesień Kultury”. W ramach zadania realizowane są 

warsztaty garncarskie, rękodzieła, wikliniarskie, planowane są wieczory filmowe, 

Wędrówka Przyrodniczo-Krajoznawcza z Jakubem Błędowskim, koncert ,,Muzyka 

Świata”, a w grudniu br. Jarmark Bożonarodzeniowy. 
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4. W każdy czwartek w ZS Nr 2 odbywają się zajęcia taneczno-gimnastyczne Stellar 

Dance. Zajęcia adresowane są do dzieci wieku 5-14 lat. 

5. Miejska Biblioteka Publiczna bierze udział w nowej edycji kampanii ,,Mała książka – 

wielki człowiek” w ramach której na dzieci w wieku przedszkolnym czekają 

Wyprawki Czytelnicze oraz Karty Małego Czytelnika. 

6. Miejska Biblioteka Publiczna włączyła się w ogólnopolską akcję Noc Bibliotek. 

Tegoroczna X jubileuszowa  edycja święta promującego czytelnictwo przebiegała pod 

hasłem „Moc Bibliotek” (Noc bibliotek - Moc czytania).    

7. Zbliżają się obchody 106. rocznicy odzyskania Niepodległości w dn. 11 listopada br. 

Zapraszamy do udziału wszystkich mieszkańców.  

8. Czekamy na wyniki naboru wniosku do ,,Instrumentu Wsparcia” na rewitalizację 

Parku „Małpi Gaj” – etap I (1 mln zł) z Urzędu Marszałkowskiego – 600 tys. zł 

dofinansowania. Całość zadania to 1 mln zł  

9. Czekamy na wyniki wniosku do ,,Instrumentu Wsparcia” na remont pomieszczeń w 

Centrum Kultury/OSP Łaskarzew – wnioskowana kwota to 180 tys. zł  -  całość 

zadania wynosi 300 tys. zł 

Oświata  

1. Odbył się Dzień Edukacji Narodowej w ZS Nr 1 i ZS Nr 2 oraz ślubowanie 

uczniów klas I w ZS Nr 2. W dn. 25 października planowane jest ślubowanie 

uczniów klas I w ZS Nr 1. 

2. Nadal oczekujemy na wyniki wniosku do „Instrumentu Wsparcia” na remont 

pomieszczeń w ZS Nr 1 (szatnia, korytarz, sale i I piętro, wymiana stolarki 

okiennej, wymiana instalacji elektrycznej). Dofinasowanie wynosi 2 mln 220 tys. 

zł, a cała wartość zadania to 3 mln 700 tys. zł 

3. Nadal odbywają się zajęcia w ramach Programu ‘’Aktywna Szkoła’’ – zapraszamy 

dzieci i dorosłych. 

4. Zawarliśmy porozumienie z Ministerstwem Edukacji Narodowej na realizację 

Programu ,,Podróże z klasą”, które w 100% dofinansowało to zadanie w kwocie 

29 tys. 760 zł. 

5. Zbliżają się obchody 25-lecia nadania imienia ZS Nr 2 w Łaskarzewie w dn. 27 

października br. 

6. Planowane jest oficjalne otwarcie Klubu Dziecięcego ,,Pozytywka” w dn. 7 

listopada br. 

7. Planowane są obchody Święta Szkoły Nr 1 w dn. 20 listopada br. 

Ochrona środowiska 

1. Zakończono postępowanie przetargowe na ,,Modernizację oświetlenia ulicznego w 

Mieście Łaskarzew”. Dofinansowanie pochodzi z Programu Polski Ład Rozświetlamy 

Polskę – 1 mln 459 tys. zł.  Obecnie trwa badanie ofert. 

2. Podpisałem umowę na zadanie pn. „Usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów 

zawierających azbest na terenie miasta Łaskarzew” 

Urząd Miasta 

1. Odbywałem bieżące spotkania i rozmowy z wykonawcami, inspektorami nadzoru dot. 

realizacji inwestycji miejskich (kanalizacja, hala, drogi). 

2. Organizujemy wsparcie dla uchodźców z Ukrainy – 1 rodzina z dziećmi - 7 osób. 



 6 

 

3. Odbyłem spotkanie robocze z Proboszczem Parafii Łaskarzew ws wież kościelnych w 

dn. 19 września br. 

4. Odbyłem spotkanie robocze w Ministerstwie Sportu z Dyrektorem Biura Ministra 

Mateuszem Strojnym. 

5. Brałem udział w konferencji ws KPO na zieloną transformację w Mazowieckim 

Urzędzie Wojewódzkim w dn. 26 września br. 

6. Odbyłem spotkanie z Prezesem Budowlanej spółdzielni Piaseczno ws uregulowania 

należności w dn. 26 września br. 

7. Odbyłem spotkanie robocze w Dyrektor Katarzyną Harmatą ws remontu chodnika na 

ul. Chopina w dn. 1 października br. 

8. W związku z rozstrzygniętym konkursem na Kierownika Referatu Inwestycji, 

Rozwoju i Promocji miasta w Urzędzie Miasta Łaskarzew z dniem 1 października 

2024 r. powołałem na to stanowisko Panią Anetę Michtę oraz na część etatu na 

stanowisko wiceburmistrza. 

9. Brałem udział w spotkaniu roboczym w firmie BOCAR w dn. 8 października br. 

dotyczącym ustalenia terminu odbioru wozu strażackiego. Termin odbioru 

przewidziany jest po płatności z Mazowieckiej Jednostki Wdrażania Programów 

Unijnych. 

10. Brałem udział w spotkaniu roboczym w Ministerstwie Klimatu i Środowiska z 

Ministrem podsekretarzem stanu Miłoszem Motyką dotyczące oczyszczalni ścieków i 

inwestycji w odnawialne źródła energii w dn. 17 października br. 

11. Brałem udział w posiedzeniu Zarządu Lokalnej Grupy Działania – Forum Powiatu 

Garwolińskiego w dn. 11 października br. oraz Walnym Zebraniu Członków LGD w 

dn. 18 października br. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad9. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 9. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności 

pomiędzy sesjami 

 

Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła przygotowane przez siebie sprawozdanie: 

 

- Udział w akademii w ZS nr 1, 

- Udział w uroczystości ślubowania w ZS nr 2, 

- Udział w obradach Rady Społecznej SPZOZ, 

- Udział w spotkaniu z projektantem hali sportowej, 

- Spotkania  z Mieszkańcami, pracownikami Urzędu Miasta, Burmistrzem Miasta i Zastępcą 

Burmistrza. 

 

Brak pytań i uwag. 
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Ad10. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 10. Sprawy różne.  

 

Burmistrz Miasta powiedział, że wpłynęło pisemne podziękowanie od mieszkanki, gdzie 

mieszkanka wraz z rodziną dziękuje Burmistrzowi Miasta oraz Radzie Miasta Łaskarzew za 

pośmiertne odznaczenie Pana Józefa Rybickiego tytułem Zasłużony dla Miasta Łaskarzewa, 

gdzie w szczególności dziękowała Radnemu Sadkowskiemu, który miał przyjemność poznać 

go osobiście i „stawiać przy nim pierwsze kroki w działalności Strażackiej”.  

Radny Gąska poruszył kwestie wydawania posiłków na przykładzie ZS nr 1, gdzie obiady 

które zostały wykupione przez danego ucznia i ten uczeń do godziny 8 rano nie zgłosi 

nieobecności w danym dniu, to nie ma możliwości wykupienia go przez innego ucznia i obiad 

ten jest wyrzucany. Po uzyskaniu informacji przez Radnego od Intendentki z ZS nr 1, średnio 

jest to około 10 obiadów każdego dnia, co w miesiącu daje około 200 obiadów. Radny 

powiedział, że trzeba się tym zając w kwestii formalnej, aby była możliwość odkupienia tych 

obiadów przez uczniów innych uczniów, by nie dochodziło do marnotrawstwa żywności.  

Burmistrz Miasta powiedział, ze wszyscy są w tej kwestii zgodni, lecz nie wiadomo czy 

przepisy prawa na to pozwalają, wymaga to przeanalizowania pod względem prawnym.  

Skarbnik Miasta powiedziała, ze miasto ponosi z tego tytułu dodatkowe koszty z uwagi na 

przechowywanie odpadków w specjalnych pojemnikach, w których następnie niespożyta 

żywność jest utylizowana.  

Radny Sadkowski poruszył temat wynagrodzeń, gdzie nastąpił wzrost o 258 410 zł. 

Skarbnik powiedziała, ze w szkołach występuje taka sytuacja, że wynagrodzenie nauczycieli 

nie jest co miesiąc takie same, z uwagi na dodatkowe zajęcia. Skarbnik Miasta dodała, że przy 

tworzeniu planów budżet się „nie domyka”,  kwota jest taka z uwagi, iż na początku roku 

plany były w szkołach obcięte.  

Radny Sadkowski zadał pytanie z jaka data zostało podpisane zakończenie robot w Szkole nr 

1. 

Zastępca Burmistrza powiedziała, ze została rozwiązana umowa oraz została naliczona kara 

umowna dla wykonawcy. 

Burmistrz Miasta powiedział, że jeżeli chodzi o koszty i budżet to będzie pierwsza osoba 

która będzie stała na jej straży. Zależy mu również aby wszystkie ruchy broniły się 

finansowo, zwieszenie zatrudnienia ma na celu to, aby zwiększyć budżet. Ma nadzieje, że 

mieszkańcy i Rada Miasta będą to obserwować na przestrzeni czasu, pomimo sytuacji 

finansowej jaką się zastało będą realizowane nowe inwestycje. Jeżeli chodzi o świetlice, 

zdaniem Burmistrza Miasta było tyle niedociągnięć, iż zdecydowano się zakończyć 

współprace z wykonawcą po to aby dzieci oraz nauczyciele mogli już z niej korzystać. 

Umówiono się z nowym wykonawca w celu uzgodnień. Urząd Miasta nie jest w stanie 

każdego zweryfikować kto się zgłasza do przetargu.  

Radny Sadkowski powiedział, że trzeba informować skąd pochodzą środki na realizowane 

inwestycje, między innymi z „Polskiego Ładu”.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, że jest daleki od tego aby wchodzić w taką polemikę. Środki 

na inwestycje były wnioskowane w zeszłej kadencji. Burmistrz Miasta powiedział, że jest 

ciągłość władzy, nikt nie przypisuje sobie orderów za pozyskanie środków, inwestycje są 

realizowane więc nie można iść w ta stronę aby marginizowac czyjaś prace. Burmistrz 

podziękował Radnym za to, że wcześniej przybyli na posiedzenie z uwagi na potrzebę pilnego 

podjęcia uchwały na pozyskanie środków z KPO. Dodał, że chce współpracować z każdym i 

ze wszystkimi, nie będzie zwracać uwagi na partie polityczne, zdaniem Burmistrza wszyscy 

musza być jednością.  

Radny Głowacki zadał pytanie jak aktualnie wygląda kwestia pozyskiwania nowych środków, 

czy Urząd posiada jakieś informacje co do nowych naborów, jak wygląda sprawa procentowo 



 8 

 

pod względem dokładania środków przez Urząd do inwestycji które by były 

dofinansowywane.  

Burmistrz Miasta powiedział ze środki z KPO, Programu FENIX czy z programu który będzie 

dotyczył gospodarki wodno-kanalizacyjnej są 100% dofinansowane według jednostek które 

organizują dotacje, lecz jest niekwalifikowany VAT, co wiąże się z koniecznością 

zabezpieczenia środków. Burmistrz Miasta dodał ze uczestniczył w szkoleniu w Urzędzie 

Wojewódzkim w tej kwestii.  

Radny Głowacki powiedział, ze jeżeli chodzi o podatek VAT to czy trzeba za niego zapłacić. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że tak, musi zostać zabezpieczony.  

Skarbnik Miasta powiedziała, ze jeżeli chodzi o program dotyczący gospodarki wodno – 

kanalizacyjnej to VAT będzie odzyskiwany.  

Radny Paziewski poprosił o więcej informacji na temat chodnika na ul. Chopina 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że odbyła się rozmowa, która dotyczyła procedury 

przetargowej, która była nieprawidłowo wykonana. Konieczne było wycofanie wniosku z 

procedury przetargowej, oczekuje się na rozpatrzenie i stanowisko ze stronu Urzędu 

Wojewódzkiego.  

Radny Głowacki zadał pytanie czy Burmistrz Miasta ma plany na przyszłość jeżeli chodzi o 

inwestycje w mieście. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie na temat 

możliwości projektów które będą na horyzoncie, po to aby przygotować się z dokumentacja. 

Miedzy innymi modernizacja oczyszczalni ścieków z uwagi na wzrost przyłączy w mieście. 

Burmistrz Miasta dodał, że mają odbyć się kolejne spotkania w NFOS, które maja 

przygotować Urząd na pozyskanie kolejnych środków na kolejne inwestycje.  

Radny Głowacki zapytał czy jest możliwość postawienia wiatraków przydomowych. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, ze odbyła się rozmowa w tej kwestii, gdzie firma ma 

wskazać gdzie jest najlepsze miejsce w mieście na wykonanie takiej inwestycji. Dodał, że 

jako Burmistrz podejmuje działania celem uatrakcyjnienia spędzania czasu w mieście, gdzie 

powstanie siłowania, elementy odnowy biologicznej. Na ul. Kusocińskiego odbywa się 

remont podłogi który dobiega końca i hala będzie oddana do użytku, w DPT Bajka odbywają 

się zajęcia każdego dnia do godziny 19:00. Zajęcia są promowane, zachęcając mieszkańców 

do wzięcia udziału w nich. 

Radny Głowacki zadał pytanie czy są plany na zagospodarowanie gruntów po GIZEHu. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że grunty te są oferowane różnym firmom, podejmowane są 

rozmowy z firmami. Wspomniał, że do Urzędu zgłosiła się firma, która poważnie rozpatruje 

zakup działek w celu budowy zakładu produkcyjnego.  

Radny Sadkowski wspomniał o tym, że hala sportowa przy ZS nr 1 musi być rentowna. 

Burmistrz Miasta powiedział, że odbyły się rozmowy z projektantem hali sportowej na temat 

możliwości założenia pompy ciepła. Wspomniał o oszczędnościach energetycznych za 

pośrednictwem audytów, nawiązując do programu FENIX.   

Radny Głowacki zapytał o to jak się mają sprawy z parkingiem na Dużym Rynku, czy odbyły 

się już rozmowy w powiecie na ten temat.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, że Urząd jest w ciągłym kontakcie w tej sprawie z powiatem, 

wspominając to, że w składzie rady powiatu znajdują się mieszkańcy Łaskarzewa, którzy 

trzymają piecze nad tym tematem.  

Radny Pawelec powiedział, ze efekty rozmów z projektantem gdzie zwiększona zostanie 

powierzchnia ze 100 na 200 metrów  siłowni pozwoli zwiększyć rentowność hali. 

Burmistrz Miasta powiedział, że trzeba zachęcać przedsiębiorców do inwestycji oraz aby 

pozostali w mieście, należy informować mieszkańców o możliwościach dofinasowania jeżeli 

chodzi o kwestie przedsiębiorstw. Dodał, że będzie powołana Rada Biznesu, po to aby być w 

ciągłym kontakcie z przedsiębiorcami.  
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Radny Kaczmarek wspomniał o zainstalowanych w mieście lampach solarnych z niezależnym 

zasilaniem. Jedna jest ulokowana przy bazie Gospodarki Komunalnej na ul. Garncarskiej, 

gdzie jest naświetlana przez latarnie z zależnym zasilaniem. Zdaniem Radnego lampa ta nie 

ma racji bytu w tym miejscu, poprosił o znalezienie innego miejsca, w którym można by było 

tą latarnie zamontować i była by bardziej potrzebna.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, że sprawa ta jest mu znana, wniosek Radnego jest zasadny 

po to aby zmienić lokalizacje tej latarni.  

Przewodnicząca Rady Miasta zadała pytanie czy można włączać co któraś lampę LED, które 

będą montowane na latarniach w mieście.   

Burmistrz Miasta odpowiedział, że oszczędności z wyłączania latarni są bardzo duże, po 

rozmowach jakie zostały przeprowadzone w tej kwestii jest możliwość ustawienia 

indywidualnego oświetlenia w tym natężenia światła.  

Radny Kaczmarek wspomniał o tym, że w sierpniu prosił  o oczyszczenie chodnika na           

ul. Piaskowej, do tej pory nic się nie zmieniło.  

Burmistrz Miasta powiedział, że mieszkańcy posesji, z których wystają krzaki na chodnik 

zostaną wezwani do oczyszczenia terenu.  

Radny Gąska zwrócił się z prośba do mieszkańców o wzięcie udziału w akcji krwiodawstwa, 

która odbędzie się 4 listopada w ZS nr 1.  

Radny Paziewski zadał pytanie czy powiat cos planuje, jeżeli chodzi o Miasto Łaskarzew. 

Radny Powiatowy powiedział, że nie jest upoważniony do udzielania informacji, chciałby aby 

powiat jak najwięcej był obecny w Łaskarzewie. Na ostatniej sesji była taka sytuacja, że 

opozycja blokowała środki, informację tę zdementował.   

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad VI Przewodnicząca Rady Miasta Agnieszka 

Szczypek podziękowała wszystkim i zamknęła obrady.   

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

                          Agnieszka Szczypek 
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LISTA GOŚCI ZAPROSZONYCH  

Radny Powiatu Garwolińskiego - J. Tomala,  

Wicestarosta Powiatu – M. Walicki,  

Dyrektor ZS nr1 – Ewa Gąska 

Dyrektor ZS nr2 – Monika Krawczyk 

Kierownik DPT „Bajka” – Monika Walenda 

Kierownik Biblioteki Miejskiej – Elżbieta Paśnicka 

Kierownik MOPS w Łaskarzewie – Katarzyna Wirtek 

Prezes OSP w Łaskarzewie – Piotr Korycki 

Prezes Koła Polskiego Związku Wędkarskiego – Dariusz Paszkowski 

Prezes Klubu Sportowego ŁKS „Promnik” – Arkadiusz Rojek 

Kierownik SPZOZ w Łaskarzewie – Wioletta Pakos 

p.o. Kierownika Posterunku Policji w Łaskarzewie -  asp. szt. Sebastan Tomaszewski  

Media /Tygodnik Siedlecki, Echo Podlasia,, Życie Siedleckie,, Twój Głos, Wirtualny 

Garwolin 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołował: M. Jasiński 


